
Interní sdělení (úkoly z veřejných setkání) 22000442

Jméno: E-mail:

Radoslava Úředníčková RadoslavaUrednickova@zlin.eu

Útvar: Telefon:

Odbor městské zeleně 577630961

Popis interního sdělení

Předmět:

Ukol č. B10/22/12202 z veřejné besedy s občany místní části Jaroslavice ze dne 18. 5. 2022

Popis:

Prověřit stav a projednat s Lesy ČR podnět týkající se:
1.) padajících stromů ze svahu u partyzána v Jaroslavicích (obavy z nebezpečí pádu na komunikaci i domy),
2.) opravy lesní cesty od „Tater“ ke gymnáziu – špatný stav po těžbě.
Odpověď 1.) - Lesy ČR
Poté co se zbudovala lesní přibližovací linka do špatně přístupných lesních porostů ve svahu nad „partyzánem“, 
byly a jsou odstraňovány rizikové stromy, především ty, které by při svém vyvrácení mohly dosáhnout na domy, 
zahrady či chodník a komunikaci. Jedná se hlavně o stromy suché a stromy zásadním způsobem viditelně 
poškozené. Tato těžba bude probíhat i nadále. Nelze však odstranit všechny stromy z porostního okraje, protože 
stromy z vnitřku porostu jsou méně stabilní a nejsou tak dobře adaptovány jako stromy, které tvoří porostní okraj 
(plášť).
Odpověď 2.) - Lesy ČR
Nejsme si vědomi žádného závažnějšího poškození lesní cesty od „Tater“ ke gymnáziu. Tato cesta má pevný 
podklad a vjížděno na ni bylo při těžbě za vhodného počasí (za sucha, či za zámrzu) – právě aby nedošlo k jejímu 
poškození. Přibližovala se po ní dřevní hmota z těžby při budování lesní přibližovací linky nad „partyzánem“ viz 
bod 1. Tato cesta je prioritně určena jako přibližovací linka pro dříví a do budoucna bude takto využívána i 
nadále, samozřejmě, pokud to bude možné, za vhodného počasí. Přikládáme fotografie ze dne 3.8.2022. Nikde 
jsme nezaznamenali její „špatný stav po těžbě.“
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Souhlasím 17. 8. 2022, Landsfeld Bedřich
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